

Psychological & Counselling

SERVICES GROUP

3P正向 親子課程

Positive Parenting Program (Triple P)

導師: Dr. Tammy Wong Ko 日期: 2022 年4月21 日至5月26日

時間: 逢星期四早上10時至中午12點時

(共六堂,每堂兩小時)

費用: 每小時\$60元 x 每堂2小時x 6 堂 (合共\$720元)

語言: 廣東話教授及討論

對象: 2-14歲孩童的家長及照顧者(例如:祖父母等)

形式: 面授

上課地點: 安省 萬錦市 7155 活柏大道 (Woodbine)

2樓201室 L3R 1A3

開班人數: 4至6人

截止報名日期: 2022 年4月14日(名額有限,請從速報名)

報名及查詢: 請致電416-628-6039或電郵至

clinic@woodbinepsychologist.com

Instructor: Dr. Tammy Wong Ko

Date: Thursdays, 21 April to 26 May, 2022

Time: 10:00 am to 12:00 pm noon

Fee: \$720 (60/hr x 2 hrs/session x 6 sessions)

Language: Cantonese

Targets: Parents & caregivers (incl. grandparents)

of children 2 to 14 years of age

Format: In person, 4 - 6 people maximum

Venue: 7155 Woodbine Ave., 2/F Rm 201, Markham Deadline: Register by April 14, 2022, seats are limited!

Registration: Please call 416-628-6039 or

email clinic@woodbinepsychologist.com



Dr. Tammy Wong Ko

Clinical Psychologist Triple P Licensed Coach

「Positive Parenting Program」(正向親子課程)是由澳洲昆士蘭大學學者Matthew R. Sanders教授及其團隊,經過二十多年研究制定而成的一套系統性親子教育課程所成的一套系統性親子教育課程等國、英國、德國、紐西蘭、加拿大、香港、新加坡、荷蘭等多個國家和地區。正向親子課程有助改善您教養子女方法及提升親子關係。

Triple P – Positive Parenting Program was developed by Professor Matthew R. Sanders and colleagues from the Parenting and Family Support Centre at the University of Queensland, Australia. Backed by more than 280 trials and studies, Triple P is now used all over the world. Triple P gives you proven parenting strategies that will help you set up your child for life, so they'll be happy. confident, and successful - and your relationship with your child will be better, too.